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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:802 Virkesavlägg vid allmänna vägar

Under våren 2020 tog Kristdemokraterna ett utskottsinitiativ angående avgiften 
för virkesavlägg vid allmänna vägar (trafikutskottets betänkande 
2019/20:TU11). Detta initiativ vann utskottets gillande, och en majoritet 
röstade bifall till initiativet i riksdagens kammare. Betänkandet tillkännagav för 
regeringen att den bör verka dels för en återgång till en ordning där det inte tas 
ut några avgifter för tillstånd till virkesupplag utmed allmän väg, dels för att 
Trafikverket snarast ska underlätta administrationen för skogsföretagen i 
samband med ansökan om tillstånd för virkesupplag utmed allmän väg. Trots 
att det har gått flera månader ser vi fortfarande inga tecken på att regeringen har 
för avsikt att följa riksdagens beslut i frågan. På Trafikverkets hemsida finns, 
vad jag kan se, ingen ny information kring detta. Jag har också varit i kontakt 
med flera sågverk, och inte heller dessa har fått några nya besked i frågan. 

Min fråga till infrastrukturminister Tomas Eneroth lyder: 

 

När kommer regeringen att effektuera riksdagens beslut i frågan om 
virkesavlägg?

………………………………………

Kjell-Arne Ottosson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-02
Besvaras senast
2020-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


